
Verslag Plantage Weesperbuurt Overleg dd 4 juli 2022 in de kantine van Swift

Aanwezig: Vera Amende (Amstel), Inge Blaauw (Sarphatistraat), Dolph Blussé (PKL), Florine Boucher 
(NKG), Paul Busker (d’Oude Stadt), Petra Catz (PML), Erik Hardeman (NPG), Loes Lauteslager (PMG), 
Neeria Oostra (Stadsdeelcommissie), Lies Ros (PMG/PKL), Gooike van Slooten (NPG), Henk van der 
Westen (PPL), Harr Wetterhahn (PML), Michel van Wijk (PKL/Stadsdeelcommissie), Angelique 
Wijnberg (Dock)

Afkortingen:
NKG Nieuwe Keizersgracht
NPG Nieuwe Prinsengracht
PKL Plantage Kerklaan
PMG Plantage Muidergracht
PML Plantage Middenlaan
PPL Plantage Parklaan

Opening

Omdat Bob Soer corona heeft, zit Loes Lauteslager, ondersteund door Petra Catz, de bijeenkomst 
vanavond voor. Zij noemt het geen vergadering, omdat zij het vooral ziet als een goede gelegenheid 
om elkaar na een lange periode weer te ontmoeten, om informatie uit te wisselen en om te 
beraadslagen over de toekomst van het PWO.

Verslag van 13-9-2021

Vz. stelt voor om dit al bijna historische document niet te bespreken. De vergadering is akkoord. 

Wat speelt er op dit moment in de buurt? Een rondvraag.

Florine Boucher vraagt zich af wat men van het nieuwe Waterlooplein vindt. Na enig heen en weer 
gepraat, stelt Henk van der Westen dat dit onderwerp uit een ander postcodegebied eigenlijk niet in 
deze vergadering thuishoort. Kan iemand hem duidelijk maken waarom we erover praten? Met deze 
interventie wordt dit punt afgesloten. 

Gooike van Slooten brengt de nieuwbouwplannen van het Bridgehotel (hoek Amstel-NPG) ter sprake. 
Hij vindt dat de gemeente in dezen een dubieuze rol speelt. Hij voorziet met name problemen 
doordat in de plannen is voorzien in een roofbar en een funroof. Hij verbaast zich over de passieve, 
gezagsgetrouwe opstelling van het PWO. Erik Hardeman meldt dat de eigenaren op 12 juli een 
informatiebijeenkomst organiseren. Hij zal contact opnemen met Franck Ratering, die de protestactie 
van bewoners van de Onbekendegracht coördineert, en hem voor het volgende PWO uitnodigen. 

Harr Wetterhahn klaagt over de overlast door de verbouwing van het Aquarium van Artis tegenover 
zijn woning. Er zou meer overlag moeten komen tussen Artis en buurtbewoners. Michel van Wijk 
nodigt hem als voorzitter van het Buurtspreekuur uit om de zaak samen met hem op te pakken. 

Dolph Blussé brengt de plannen van Artis ter sprake die in buurtmagazine 1018 uiteen zijn gezet. Met 
name het plan voor een modulaire parkeergarage heeft hem verbaasd. Hij maakt zich ook zorgen 
over het Mahatma Gandhiplantsoen, dat tijdens een buurtbijeenkomst door Artis-directeur Sutorius 
een ‘burentuin’ werd genoemd. Hij wil weten wat er met de huidige parkeerplaats en het plantsoen 
gaat gebeuren. Zou de buurt kunnen informeren wat de plannen zijn? Petra Catz heeft binnenkort 
een afspraak met Laurens Hoek, de gebiedsmakelaar. Zij zal de zaak  met hem bespreken.



Vera Amende constateert dat de Amstel erg in trek is bij wandelaars. Zij vindt dat een positieve 
ontwikkeling.

Harr Wetterhahn roept alle aanwezigen op om in het kader van Centrum Begroot te stemmen op zijn 
voorstel voor een dierenmonument in het Plantage Westermanpkantsoen.

Gooike van Slooten is blij met de manier waarop de gemeente het verbod op muziek op boten 
handhaaft. 

Florine Boucher meldt dat sommige boten eindeloos aan oplaadpunten liggen, waardoor er voor 
andere botenbezitters geen plaats is. Het probleem is dat er volgens Michel van Wijk op dit moment 
geen regeling is die dit verbiedt. Volgens Florine Boucher is zo’n regeling er wel. Het voorstel is dat 
Boucher de vraag hoe het precies zit, voorlegt aan Laurens Hoek. Zij zal dit doen.

Hoe verder met het PWO? 

De vraag is hoe weer wat leven in het PWO te krijgen. Vz. denkt in dit verband aan een grote 
bijeenkomst in het najaar, vergelijkbaar met de vijf jaar geleden gehouden verkiezingsbijeenkomst in 
Plantage Dok. We zouden nu een ander thema moeten bedenken, maar wel een thema dat veel 
bezoekers kan trekken. Tijdens zo’n bijeenkomst kan dan geïnventariseerd worden wie er iets in en 
voor de buurt zou willen doen. Is dat een goed plan en wie wil erover meedenken? 

Paul Busker meldt dat iets dergelijks in de Nieuwmarktbuurt een groot succes is geworden, mede 
dankzij het feit dat de Bewonersraad erover heeft geflyerd. 

De vraag is vervolgens wat een geschikt thema zou kunnen zijn voor zo’n brede bijeenkomst 
Genoemd worden onder meer: duurzaamheid, woonlasten en de hoge energieprijzen. 

Erik Hardeman vraagt zich af of zo’n bijeenkomst wel nodig is. Wat is nu eigenlijk het probleem? Kies 
een inspirerende en initiatiefrijke voorzitter en het PWO gaat vanzelf weer lopen, zeker als je er af 
een toe met een flyer de aandacht op vestigt. Hij stelt overigens geen probleem te hebben met een 
brede buurtbijeenkomst, mits er een aansprekend thema kan worden bedacht. Hij wil daar ook wel 
over meedenken. 

Vz. vraagt wie er verder in zo’n kleine commissie zou willen meedenken over de opzet van een 
buurtbijeenkomst. 

Ook Michel van Wijk stelt zich beschikbaar voor zo’n commissie. Na een korte discussie over de vraag 
of het gezien de gebeurtenissen uit het recente verleden en de moeizame verhouding van Michel van 
Wijk met Bob Soer wel zo’n goed idee is als beiden in de bedoelde commissie zitting nemen, stelt vz. 
voor om deze discussie op dit moment te laten rusten in afwachting van de uitkomst van een al 
gepland gesprek tussen Soer en Van Wijk.  

Henk van der Westen suggereert dat om meer buurtbewoners te bereiken mogelijk gebruik gemaakt 
zou kunnen worden van het adressenbestand van de door Michel van Wijk verzorgde 
Buurtberichten. Hij vraagt zich sowieso af of er in onze buurt niet gestreefd zou moeten worden naar 
een verder gaande integratie van de nieuwsbrieven van verschillende bewonersorganisaties. 
Daardoor zou er tussen die organisaties een soort kruisbestuiving kunnen ontstaan waarbij ze 
allemaal baat hebben. Paul Busker vertelt dat iets dergelijks in de Nieuwmarktbuurt al met veel 
succes gebeurt. Vz. stelt voor om dit onderwerp in de in te stellen programmacommissie mee te 
nemen. Zij constateert dat het tijd wordt voor een drankje en meldt dat zij en Petra Catz binnenkort 
met een voorstel zullen komen voor het vervolg van de discussie over de toekomst van het PWO.



Sluiting 

Rond  22.00 uur sluit vz. de vergadering.
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